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 Starostka  Městské části Praha Čakovice paní Alena Samková:  

Hezký podvečer, dámy a pánové. 18. hodina   uplynula, a proto si vás dovoluji  

přivítat na  dnešním zasedání zastupitelstva městské části Praha Čakovice. 

Dnešní zasedání bylo řádně svoláno. Byli pozváni všichni členové 

zastupitelstva. 

Konstatuji, že na zasedání je přítomno dle prezenční listiny  17 zastupitelů 

a zasedání je tedy schopno se usnášet. Dovolím si upozornit, že z jednání je pro 

potřeby zápisu  pořizován videozáznam, který je po ověření zápisu smazán.  

Z dnešního jednání se omluvil pan Miroslav Páv, tuto chvíli  jsou 

nepřítomni pan Vobořil,  paní  Jiravová a paní Malá.  

Zapisovatelkou  z dnešního jednání  určuji paní Ivanu Pokornou a jako 

ověřovatele navrhuji pana Horáčka a paní Brunovou. Souhlasíte?   

(Ano.) 

Návrhovou komisi navrhuji ve složení: pan Mangl a pan  Kopecký.  Má 

někdo nějaké doplňující návrhy k ověřovatelům, případně návrhové komisi?  

Není tomu tak. Dávám hlasovat o tom,  aby ověřovateli byli pan Horáček a paní 

Brunová a návrhovou komisi ve složení  pan Mangl a pan Kopecký. 

Kdo je, prosím, pro? (Hlasuje se.) 17 pro. Tím pádem nikdo nebyl proti 

ani se nezdržel.  Ověřovatele i návrhovou komisi máme schváleny. 

Návrhy usnesení, prosím, předkládejte návrhové komisi čitelně napsané 

na formuláři, který je k dispozici u paní zapisovatelky.  

Přihlášky k vystoupení přítomné veřejnosti, a to jak k jednotlivým bodům 

programu, tak k následujícím veřejným vystoupením jsou k dispozici rovněž u 

paní zapisovatelky.  

Zápis z minulého zasedání byl ověřen, je vystaven a nebudou-li k němu 

vzneseny připomínky během jednání, bude považován za schválený. 

Všichni jste obdrželi program dnešního jednání a zároveň na stole jste 

měli bod, který se jmenuje Oprava usnesení číslo Z-14/5.1/09. Je to oprava 

materiálu usnesení, které jsme schvalovali minulé zasedání zastupitelstva.  
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V tuto chvíli navrhuji, abychom tento bod zařadili jako bod číslo 7 a 

Dotazy a připomínky a podněty členů zastupitelstva se tím pádem staly bodem 

číslo 8. 

Ptám se, zda jsou další připomínky, popřípadě návrhy k programu 

dnešního jednání? Není tomu tak.  Budeme, prosím, hlasovat o zařazení bodu, 

který se jmenuje Oprava usnesení  číslo Z-14/5.l/09. 

Kdo je pro zařazení tohoto bodu? (Hlasuje se.) 17 pro. Nikdo nebyl proti, 

nikdo se nezdržel.  

Tento bod byl zařazen do programu dnešního jednání a v tuto chvíli 

budeme, prosím, hlasovat o doplněném programu jednání. 

Kdo je pro? (Hlasuje se.)  17 pro, nikdo nebyl proti ani se nezdržel.  

Program dnešního jednání s jedním bodem zařazeným navíc byl schválen. 

 

Připomínám, že po skončení zasedání zastupitelstva následují dle 

jednacího řádu zastupitelstva MČ Praha Čakovice  veřejná vystoupení přítomné 

veřejnosti. 

 

Můžeme přistoupit k bodu  

1 

Zpráva o činnosti rady MČ Praha Čakovice 

 

Poprosím paní tajemnici, aby jej přednesla.  

 

Tajemnice Úřadu MČ Praha Čakovice paní ing. Milena Pekařová:  

Vážené dámy a pánové, tentokrát zasedá zastupitelstvo po  jednom měsíci  a tak 

rada MČ Praha Čakovice  jednala v tomto období pouze dvakrát   na  68. a 69. 

zasedání, kde přijala 44 usnesení k předloženým materiálům. 

V oblasti smluvních vztahů rada schválila mimo jiné: 
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- Návrh smlouvy o zprostředkování se společností Archer reality, a. 

s. Praha 7 na prodej budoucích bytů budovaných v půdních 

nástavbách domů U Párníků 695 – 8 

- Návrh smlouvy o dílo s firmou Karel Mareš – stavební práce, 

Praha 10 na opravu oplocení pozemku parcelní číslo 110/1 v k. ú. 

Čakovice  -   je to   u zastávky proti zámku. 

 

V oblasti bytového hospodářství rada 

- na návrh bytové a sociální komise přidělila byty o velikosti 1+1 

v Myjavské 625 a 626  a byt 1+0 v domě s pečovatelskou 

službou. 

- Rada také schválila dvě  dohody o ukončení nájmu  bytu a jednu 

výpověď z nájmu bytu 

 

Rada schválila 

-   zakoupení zařízení na dovybavení kuchyně  MŠ Čakovice III   

podle        nabídky společnosti Gastro technik ,   s. r. o. 

-  zaslání poptávky na zakázku Oprava střešní krytiny U Nádraží 

682 - 3  čtyřem firmám 

-   zaslání poptávky  na zakázku výměna oken v objektu mateřské 

školy na Slaviborském náměstí  Třeboradice pěti firmám. 

 

Rada projednala  

- několik žádostí o vydání stanoviska k projektové dokumentaci 

staveb na území MČ, popřípadě připojení pozemku na 

komunikaci.  

- Rada také schválila materiály, které jsou vám  dnes předkládány 

k projednání 

 



 5

Vážení zastupitelé, jako vždy připomínám, že úplné zápisy dostáváte do 

svých schránek, tentokrát se jedná pouze o zápis z 68. zasedání. Zápis z 69. 

zasedání, které se konalo toto pondělí, není ještě vyhotoven. Zápisy jsou také 

pro všechny zájemce k dispozici na úřadě a jsou zveřejňovány na webových 

stránkách MČ.  

 

Navrhuji, aby  zastupitelstvo schválilo usnesení: 

Zastupitelstvo  MČ Praha Čakovice bere na vědomí zprávu o činnosti 

Rady MČ Praha Čakovice v období   mezi  14. a 15. zasedáním zastupitelstva, to 

je v době do 23. 4. 2009 do 20. 5. 2009. 

Děkuji. 

 

 

Paní starostka: Děkuji  paní tajemnici a otevírám diskusi k tomuto bodu.  

Nikdo se nehlásí. Budeme, prosím, hlasovat o návrhu usnesení. 

Kdo je pro?  (Hlasuje se.) 17 pro. Nikdo nebyl proti ani se nezdržel. 

Usnesení bylo schváleno. 

Dalším bod číslo  

2 

Závěrečný účet roku 2008 

 

Poprosím paní radní Bossanyiovou.  

 

Paní Danuška  Bossanyiová :   Dobrý večer. Dovolím si vám předložit 

závěrečný účet hospodaření za rok 2008. Městská část hospodařila se schodkem 

3,055.978 korun tak, jak máte uvedeno ve svých materiálech. Tento  schodek 

byl kryt z finančních prostředků z fondu rezerv a rozvoje. Vedlejší  hospodářská 

činnost vykázala  hospodářský výsledek  po odečtu daní z příjmu ve výši 
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5,970.448,24 Kč. Všechna tato čísla jsou uvedena v přílohách podrobně,   včetně 

daňového  přiznání.  

V roce 2008 byla provedena přezkoumání hospodaření ze strany  

Magistrátu hl. m. Prahy. První  větší přezkoumání za  období   bylo  provedeno 

29. 9. až 31. 10. a druhé potom v roce 2009 od 19. ledna do 23. ledna a 

závěrečné přezkoumání   16. 2. 2009 do 6. 3. 2009. V prvním  přezkoumání byly 

nalezeny drobné chyby, které se týkaly pouze formálních zápisů některých 

účetních položek a  tyto nedostatky byly okamžitě napraveny. V druhém a 

závěrečném potom bylo vše  v pořádku.  

Závěr auditu tedy zní: Na základě výsledků přezkoumání  hospodaření 

MČ Praha Čakovice za rok 2008 ve smyslu zákona – a tak dále  - kromě 

nedostatků  při prvním přezkoumání bylo vše v pořádku. 

Na základě tohoto dávám návrh usnesení, aby závěrečný účet MČ Praha 

Čakovice za rok 2008 byl schválen s výhradami.  

 

Paní starostka: Děkuji. Otevírám rozpravu k tomuto bodu. Nikdo se 

nehlásí. Můžeme rozpravu ukončit. Dávám hlasovat o návrhu usnesení. 

Kdo je pro? (Hlasuje se.) 17 pro, tím pádem nikdo nebyl proti ani se 

nezdržel. 

Usnesení bylo schváleno. 

 

Bod číslo  

3  

Zvýšení rozpočtu  na rok 2009 

 

Opět prosím  paní radní Bossanyiovou. 

 

Paní Danuška Bossanyiová: Takže MČ požádala hlavní město Prahu o 

dotace, které nám byly přiděleny, a to 17.000 na  neinvestiční transfery ze 
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státního rozpočtu, 20.000 na  zkoušky zvláštní odborné způsobilosti a 15 

milionů korun na  rekonstrukci a  rozšíření MŠ Čakovice II, pracoviště  

Miškovice. 

 Podrobnější -  pokud máte někdo zájem -  mám tady zápisy z rady 

hlavního města Prahy, kde nám tyto dotace byly přiděleny.  

 

Proto dávám návrh usnesení : 

Zastupitelstvo MČ Praha Čakovice schvaluje  změnu rozpočtu na rok 

2009 o účelové investiční a neinvestiční dotace ze státního rozpočtu a rozpočtu 

hl. m. Prahy ve výši 17.000 Kč neinvestiční transfer ze státního rozpočtu, 20.000 

Kč na zkoušky zvláštní odborné způsobilosti, 15,000.000 Kč na rekonstrukci a 

rozšíření MŠ Čakovice II, pracoviště Miškovice. 

Děkuji. 

 

Paní starostka:  Děkuji za předklad. Otevírám diskusi  k tomuto bodu. 

Nikdo se nehlásí. Diskusi uzavírám. Dávám hlasovat o návrhu usnesení.  

Kdo je pro? (Hlasuje se.)  17 pro, tím pádem nikdo  nebyl proti ani se 

nezdržel. 

Usnesení bylo schváleno. 

 

A bodem číslo 4, který předkládá paní radní Bossanyiová je 

 

4 

Úprava rozpočtu na rok 2009 

 

Paní Danuška Bossanyiová:  Jestli si vzpomínáte, na předchozím – ještě 

předtím -  jsem tady hovořila o tom, že  máme nevyčerpané účelové dotace 

z loňského roku a z roku 2007. Městská část požádala o  převod těchto dotací. 
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Usnesením zastupitelstva hlavního města Prahy nám tyto nevyčerpané 

prostředky byly ponechány. 

 

Proto dávám návrh usnesení : 

Zastupitelstvo MČ Praha Čakovice 

1) schvaluje  úpravu rozpočtu o ponechání  nevyčerpané účelové dotace, 

poskytnuté z rozpočtu hlavního města Prahy v roce 2007 a 2008,  

2) schvaluje úpravu rozpočtu na rok 2009 – změna účelu prostředků na 

nákup pozemků tak, že 500.000 Kč určených na nákup pozemku v Čakovicích 

budou převedeny na nákup pozemku v Miškovicích. 

 

Opět podrobnosti v důvodové zprávě a v materiálu, který jste obdrželi.  

 

Paní starostka:    Děkuji paní radní. Otevírám diskusi k tomuto bodu. 

Nikdo se nehlásí. Diskusi mohu ukončit a dávám hlasovat. 

Kdo je pro návrh usnesení? (Hlasuje se.) 17 pro, tudíž nikdo nebyl proti 

ani se nezdržel. 

Návrh usnesení byl schválen. Děkuji paní radní.  

 

Poprosím pana místostarostu Krištofa o  předklad bodu číslo 5. 

 

5 

 Získání pozemku v dražbě  - soubor pozemků v obci Praha,  

k. ú. Miškovice 

 

JUDr. Miroslav Krištof:  Vážené  kolegyně, vážení kolegové, dámy a 

pánové. Tento bod, který vám nyní předkládám k projednání, navazuje 

bezprostředně na bod, který byl teď schvalován, to znamená jedná se o možný 

nákup pozemků faktické  veřejné zeleně v Miškovicích  z konkurzní podstaty.   
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Jestli si vzpomínáte možná někteří, že jsme v roce 2005 zmocňovali naši 

smluvní advokátní  kancelář k tomu, aby nás zastupovala na předpokládané 

aukci, kde se tyto pozemky v Miškovicích měly dražit, k té dražbě nakonec 

nedošlo. Nyní je vydána nová dražební vyhláška. Měla by se konat dražba a 

samozřejmě byl zpracován nový posudek, na jeho základě byla stanovena  

minimální vyvolávací cena.   

S ohledem na tuto skutečnost musíme  dát i zmocnění advokátní kanceláři 

k limitu, ke kterému může v rámci této  dražby přihazovat.  

Čili navrhuji usnesení tak, jak je napsáno v materiálu s tím, že 

schvalujeme  přihazování v rámci dražby až do výše schválené v rozpočtu a 

zmocňujeme k tomu Advokátní kancelář Chytil a Mann.  

To je vše. 

 

Paní starostka:   Děkuji. Otevírám diskusi k tomuto bodu. Pan ing. 

Jelínek, prosím. 

 

Ing. Jelínek:  Vážená paní starostko, vážení kolegové, vážení přítomní. 

Máme kupovat pozemky s vyvolávací cenou téměř  tři stovky za metr čtvereční 

jako  veřejnou zeleň. Chtěl bych se zeptat, jaké s tím máme plány,  co s tím 

budeme dělat. Děkuji.  

 

Paní starostka:  Dobře, hlásí se někdo další do zprávy? Není tomu tak. 

Diskusi končím a poprosím pana místostarostu o závěrečné slovo. 

 

JUDr. Miroslav Krištof:  Já ještě než přikročím k závěrečnému slovu, 

tak odpovím na dotaz pana kolegy  Jelínka. Všichni,  kdo se tam byli podívat 

nebo kdo tam bydlí, vědí, že se jedná  o veřejnou zeleň, která je v soukromých 

rukách. Pokud bychom dali příležitost, aby to nějaký soukromý podnikatel 

koupil, pak licitoval s těmi lidmi a nenechal je chodit přes ty pozemky, tak si 
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myslím, že by nás občané vyštvali odsud. My jsme tady pro občany.Takže si 

myslím, že  je prostě naší povinností udělat všechno pro to, abychom ty 

pozemky  pro občany z Miškovic vykoupili.  Ty pozemky, které jsou před – 

pokud jste se dívali na tu mapu  - tak ty pozemky,  které jsou před těmi 

budovami, můžeme případně těm společenstvím vlastníků či družstvům, která se 

utvořila v těch bytových domech,  prodat, ale ten vnitroblok si myslím, že má 

charakter veřejné zeleně. Jsou tam dětská hřiště. Prosím vás, to si nemyslím, že 

bychom měli nechat někomu, aby si to koupil a pak licitoval a děti si tam 

nemohly hrát. Takže to je důvod, proč to vykupujeme. Navíc i mezi občany 

Miškovic je velká podpora pro  toto usnesení, abychom  udělali všechno. Ty 

peníze jsme vymohli od magistrátu, tak je nevracejme a dejme je lidem v 

Miškovicích. To je všechno, co chci říct. Prosím vás tedy, abyste zvedli ruku pro 

to usnesení  tak, jak je navrhováno.  

 

Paní starostka:  Děkuji za závěrečné slovo. Budeme hlasovat o návrhu 

usnesení, který byl předložen. 

Kdo je, prosím, pro? (Hlasuje se.) 15 pro. 

Kdo je proti? Jeden. 

Kdo se zdržel? Jeden.  

 

Usnesení bylo schváleno.  

 

Já v tuto chvíli předávám řízení panu místostarostovi. 

 

JUDr. Miroslav Krištof: Děkuji a prosím  paní Samkovou, aby 

předložila  následující bod programu. 
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6 

Žádost o svěření majetku HMP do správy MČ Praha  Čakovice – 

objekt Dr. Marodyho, čp. 912 

 

Paní starostka Alena Samková:  Bodem číslo 6  dnešního jednání je  

žádost o svěření majetku hlavního města  Prahy do správy MČ Praha Čakovice. 

Je to bytový dům Marodyho 912. Je to nový dům, tak zvaně magistrátní, který 

byl postaven  v Marodyho ulici. Tento dům je v tuto  chvíli ve správě odboru 

bytového hospodářství Magistrátu hlavního města Prahy s tím, že bytové 

jednotky spravuje tato část magistrátu, nebytové prostory a garáže spravuje 

odbor obchodních  aktivit Magistrátu hlavního města Prahy.   

Co vede radu k tomu, aby  požádala o svěření celého tohoto objektu. Je to 

především z mého pohledu a z pohledu rady poměrně nešťastná  cenová politika  

pronájmu garážových stání, protože pokud jste četli důvodovou zprávu, tak z té 

jste se mohli dozvědět, že je tam 45 garážových stání, z toho pronajatých je  7. 

A ulicí Marodyho se téměř nedá projet, někdy ani projít, protože všechna auta 

těch lidí, kteří  bydlí v domě, natož návštěvníků okolí stojí v ulici Marodyho, 

protože za tu cenu, která  je v těch garážích, nikdo nechce stát.  

Rada  městské části navrhuje svěřit tento objekt především kvůli garážím 

do správy MČ Praha Čakovice, abychom vhodnou cenovou politikou v těchto 

garážových   stáních motivovali jednak obyvatele tohoto domu a navíc nabídli i 

veřejnosti případně parkování v těch garážových  stáních tak, aby se  Marodyho 

ulice zklidnila, abychom tam mohli udělat taková dopravní opatření, aby se v té 

ulici dalo trošičku žít. Všichni, kdo tam tudy chodíte nebo jste tam občasnými 

návštěvníky, mi dáte za pravdu, že je to velmi problematické. 

Možná někoho může zarazit, že jsme zhruba před rokem žádali o 

odsvěření pozemku pod tímto bytovým domem. Není to nějakou neznalostí věci, 

o tom, že bychom jednali chaoticky, ale byl dohodnutý postup, že je nejprve 

třeba sjednotit dům a pozemek a následně pak  jednat znovu o tomto celku. 
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Takže v tuto chvíli už je vypořádáno vlastnictví tak, že  hlavní město Praha  má 

ve své přímé správě jak objekt, tak pozemek a my v tuto  chvíli žádáme  obojí 

převést do  správy městské části Praha Čakovice. Je to dlouhodobý proces, který 

se dá odhadovat možná rok  - rok a půl,  možná dva roky, že  bude trvat než se 

to podaří, pokud se   to podaří. Ale  je to myslím věc, kterou by bylo potřeba 

řešit.  A toto je řešení v tuto chvíli nejvhodnější.  

 

JUDr. Miroslav Krištof:   Děkuji paní předkladatelce a  otevírám diskusi 

k tomuto bodu. Kdo se hlásí do diskuse?  Nikdo, takže diskusi končím. Budeme 

hlasovat. 

Kdo je pro přijetí tohoto bodu.  (Hlasuje se.) 17 pro, to znamená nikdo 

nebyl proti, nikdo se nezdržel.  

Usnesení bylo přijato. 

 

Předávám  řízení paní starostce. 

 

Paní starostka:  Děkuji panu místostarostovi za řízení jednání a dalším 

bodem  je číslo  

7 

Oprava usnesení číslo Z-14/5.1/09 

 

Poprosím pana radního Horáčka,  aby předložil tento bod k projednání. 

 

Pan  Jiří Horáček:  Dobrý večer, dámy a pánové. Na posledním 14. 

zasedání zastupitelstva  zastupitelstvo   schválilo usnesení, kterým byla 

schválena smlouva o smlouvě budoucí na zřízení věcného břemene se 

společností PRE. Tam došlo k takové věci, že žadatel omylem  zapomněl uvést 

jeden pozemek, a to pozemek 799/1, takže po té opravě, která přišla, rada 
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navrhuje revokovat usnesení a schválit usnesení nové, které bude mít stejné 

znění, jen tam bude doplněn ten pozemek 799/1.  

Takže předkládám zastupitelstvu návrh na usnesení, které má dva  body, a 

to: 

1) revokuje usnesení číslo Z-14/5.1/09   - a následně - tentokrát přečtu 

celé usnesení 

2) schvaluje uzavření smlouvy   o smlouvě budoucí o zřízení věcného 

břemene se společností PREdistribuce a. s.  se sídlem Svornosti 

3199/19a,  150 00 Praha  5, IČ 27376516, na stavbu Jizerská – oprava 

KVN TS 42 - TS 4721  a TS 4709 –TS 4724 na pozemcích parcelní 

čísla 799/1 -  což je tento pozemek,  1503, 1512/1, 1514, 1529/2, 

1529/3, 1539/1, 1541, 1543/1,  1544 a 1560/1, vše v obec Praha, k. ú. 

Čakovice za cenu 73.500 Kč včetně DPH, (připomínka paní starostky) 

-  pardon, omlouvám se,  plus DPH, splatnou do 30 dnů ode dne 

doručení smlouvy o  zřízení věcného břemene, s vyznačením vkladu 

práva do katastru nemovitostí. Věcné břemeno se zřizuje za účelem 

zřízení, zajištění provozu, oprav a údržby kabelového vedení.  

 

Paní starostka:  Děkuji za předklad. Otevírám diskusi k tomuto bodu.  

Nikdo se nehlásí. Dávám hlasovat o návrhu usnesení. 

Kdo je pro? (Hlasuje se.) 17  pro, tím pádem nikdo nebyl proti ani se 

nezdržel.  

Návrh usnesení byl schválen. 

 

Bod číslo 

8 

Dotazy, připomínky a podněty členů zastupitelstva 
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Otevírám  tento bod. Kdo se do něj hlásí? Pan Jelínek, prosím a následně 

pan místostarosta Krištof a paní  Krákorová. Prosím. 

 Ing. Jelínek:   Vážená paní starostko,  vážení kolegové, vážení přítomní. 

Byl jsem Občanským sdružením Třeboradice upozorněn  na chybu v zápise z 

posledního jednání zastupitelstva. Týká se hlasování  o usnesení k bodu 2, kde 

jsou prohozeny počty hlasujících  proti a zdrželo se.  Já jsem byl ověřovatelem 

zápisu z jednání a bohužel musím konstatovat, že v zápisu je skutečně tato 

chyba. Kontroloval jsem to se stenem a kontroloval jsem si to se zvukovým 

záznamem.  Omlouvám se, já jsem ji bohužel přehlédl. Já tedy odvolávám   svůj 

podpis   ověřovatele zápisu do doby, než bude zápis opraven.  

Další věc – OS Třeboradice mě dále  požádalo o přednesení usnesení  

s komentářem a s obojím se ztotožňuji. Komentář je: Je důležité, aby si občané  

udělali obrázek o tom,  kdo ze zastupitelů  se skutečně řídí veřejným zájmem, 

kdo hájí zájmy městské části a jak který zastupitel hájí zájmy našich občanů.  

Navrhujeme tedy usnesení: ZMČ  Praha Čakovice  ukládá radě zajistit, 

aby od následujícího jednání ZMČ byla v zápisech z jednání uváděna jména těch 

zastupitelů,  kteří se v hlasování o předkládaných návrzích usnesení zdrželi, 

nehlasovali, či hlasovali proti. 

 Já vám děkuji. 

 

Paní starostka:  Já v tuto chvíli mohu konstatovat, že jsme obdrželi   

připomínku k zápisu. Jestliže je to ve stenozáznamu a zdá se, že to  je skutečně  

špatně, zápis bude opraven a  oprava bude rozdána zastupitelům, bude prověřena 

a zápis všichni obdržíte. Je to naprosto legální záležitost. Návrh usnesení, 

prosím, předejte návrhové komisi, abychom o něm mohli následně hlasovat, 

protože já nevím,  kde je (návrh usnesení) – je už u návrhové komise, dobře.  

Dalším přihlášeným je pan místostarosta, pan dr. Krištof, prosím. 
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JUDr. Miroslav Krištof: Vážení kolegové, vážené kolegyně,   náš bývalý 

kolega místostarosta pan Schubert vždycky měl heslo „orel much nelápá“. Já 

jsem se tím heslem docela řídil  a  ponechával jsem různé výpady, či názory 

jiných kolegů, případně všelijakých občanských sdružení stranou  a 

nekomentoval jsem to. Nyní tu mouchu lapím -  tu mouchu  lapím. Častokrát  je 

nám předkládáno, že nám to voliči spočítají a že všichni budou vidět, jak jsme 

kdo hlasoval, jak jsme kdo byl pro nebo proti,  jak hájíme zájmy občanů.  

Musím říci, že s velikou chutí občanům Miškovic řeknu, kdo jak hlasoval pro to,  

aby si děti v tom vnitrobloku, kterých je tam několik set,   aby si měly kde hrát. 

Skutečně, s velikou chutí a škodolibostí  to těm miškovickým občanům řeknu. 

Děkuji. 

 

Paní starostka:  Další  diskutující – paní Krákorová je přihlášena, 

prosím. 

 

Paní Jaroslava Krákorová:    Dobrý den. Já to vezmu z trochu jiného 

soudku. Já bych vás  chtěla pozvat nebo vás  upozornit na jednu výstavu, která 

se momentálně koná v Muzeu hlavního města Prahy na Florenci. Výstava se 

jmenuje Cesta do hlubin města – 12 „nej“ objevů pražské archeologie.  Zvu vás 

tam proto, že  první z těch „nej“ jsou vykopávky a nálezy ze  Staré návsi 

v Čakovicích.  O nich byly asi před rokem přednášky, mohli jste si je 

poslechnout. Dneska si je tedy můžete i prohlédnout v muzeu. Dokonce tu 

slavnou  aquamanile, takového toho   koníčka si vybrali   - údajně visí na 

nějakém transparentu na muzeu. A druhá z těch „nej“  je třeboradická  tvrz, 

která  je tam prezentována, ty kachle  a další věci, které tam našli včetně 

takového nákresu, jak to tam kdysi vypadalo. Takže doporučuji, je to velice 

pěkné a  bude to trvat do 10. ledna 2010. Máte na to dost času se tam podívat. 
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Jinak ještě k tomu hřišti -  kde by  si děti neměly možnost hrát, jak říkal i  

pan Krištof. Já shodou okolností tam mám vnučku několik ulic dál   a také 

nechápu, proč máme dětské hřiště na nějakém soukromém pozemku. 

 

Paní starostka:  Děkujeme za pozvánku a možná by  vůbec nebylo od 

věci, kdybych poprosila paní Krákorovou,  jestli by nám to mohla poslat tento 

papír  mailem -  paní Krákorová.  My bychom to dali na  internetové stránky 

městské části. (Paní Krákorová z místa kladně reaguje.)  

Výborně, děkuji. To je určitě příjemné zpestření dnešního zasedání. V tuto 

chvíli hlásí se někdo další  do tohoto bloku? Nehlásí. Já poprosím návrhovou 

komisi, aby nám přednesla návrh usnesení, který zde zazněl a o kterém budeme 

hlasovat. 

 

Člen návrhové komise:  Usnesení: Zastupitelstvo MČ Praha  Čakovice  

ukládá radě zajistit, aby  od  následujícího jednání zastupitelstva MČ byla  

v zápisech z jednání  uváděna jména těch zastupitelů, kteří se v hlasování o 

předkládaných návrzích usnesení zdrželi, nehlasovali či hlasovali proti. 

 

Paní starostka:   Děkuji, budeme hlasovat o návrhu usnesení. 

Kdo je pro? (Hlasuje se.) Pro tři. 

Kdo je proti?   

A kdo se zdržel?  

 

Chvilka matematiky. (Počítání.) 

 

Takže pro tři,  proti  jeden, zdrželo se 13. 

 

Návrh usnesení  nebyl schválen. 
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V tuto chvíli mohu konstatovat, že máme vyčerpány všechny body  

dnešního programu. Končím v tuto chvíli zasedání  zastupitelstva. 

 

(Konec 18.40 hod.) 

Zapsala: komorní stenograf J. Podvalová 

 

 

 

 

 V souladu s jednacím řádem se táži, zda máme přihlášku do veřejných 

vystoupení? Nemáme,  takže všem děkuji za účast, přeji příjemný zbytek 

dnešního večera a těším se na shledanou  1. července, kdy je řádné další 

zasedání zastupitelstva. 

 

 V tuto chvíli jsem byla upozorněna,  že bych měla všem přítomným 

zastupitelům i hostům připomenout, že  zde   máme několik pěkných  akcí, a to 

1. června máme tradiční promenádní koncert v zámeckém parku v 17 hodin. 

Všechny srdečně zvu, předpokládám, že bude krásné počasí. A 4.  června 

tradiční čakovické slavnosti, opět v areálu SOŠ a SOU, takže všichni srdečně 

vítáni. Ještě jednou přeji pěkný večer.  

 


